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Summary:


PET/CT imaging is most likely to be of use in radiation oncology with patients who have poorly defined target volume areas, e.g. brain tumours, bronchogenic carcinoma, and cases of miscellaneous geographical miss. Other tumours that call for dose escalated radiotherapy, such as head and neck tumours, bronchogenic carcinoma, and prostate carcinomas may further benefit from an accurate delineation of the metabolically active tumour volume and its differentiation from surrounding healthy tissue, or tumour atelectasis.




Zusammenfassung:


Der größte Nutzen der PET-CT für die Radioonkologie ist bei Patienten zu erwarten, die schlecht definierte Targetvolumina haben (Hirntumoren, Bronchialkarzinome und sonstige „geographical miss“ Situationen). Bei Tumoren, bei denen eine Dosiseskalation notwendig erscheint, z.B. HNO-Tumoren, Bronchial- und Prostatakarzinome, ist ein weiterer Nutzen in einer korrekten Unterscheidung des metabolisch aktiven Tumorvolumens von dem umgebenden gesunden Gewebe zu erwarten, so z.B. bei Tumoratelektasen.
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